

الرعاية الطبية

يهتم قسم الباطنية لدينا بتغطية معظم الاختصاصات المعروفة بما في ذلك الامراض المزمنة؛ الكلى؛ امراض المفاصل والمناعة؛ امراض الغدد الصماء وامراض الجهاز الهضمي



Internal Medicine

Serving general medicine and its most subspecialty like endocrine, nephrology, gastroenterology, immunology and rheumatology, geriatric and family medicine



قسم الأطفال:

يقدم اطباءنا الرعاية للأطفال في شتى التخصصات بما في ذلك الدقيقة منها مثل القلب؛ الجهاز الهضمي؛ مشاكل الكلى؛ مشاكل الغدد والاستقلاب؛ والجهاز التنفسي والجراحة العامة وامراض الدم



Pediatric Clinics

Including general, respiratory, gastroenterology, nephrology, hematology, cardiology, metabolic disorder and endocrine and surgery, we care about your child whatever his condition



قسم القلب

يعنى قسم القلب لدينا بمعالجة كافة الحالات بدءا من العلاج الطبي وعمل دراسات كهرباء القلب والتدخلات بالقسطرة او الجراحات الكبرى



Cradiology Clinic

Providing medical treatment, electrical and surgical interventions including major surgeries for the sake of the full care of your health.



قسم النساء والولادة

تهتم عيادتنا بصحة المرأة بدءا من تأخر الحمل ومتابعة الولادات وحتى الاورام وعلاجها جراحيا وطبيا



Obstetrics and Gynecology

Taking after pregnant women's deliveries, delay of conceive and tumors surgeries, we are caring of your reproductive health.



عيادات قسم العيون:

نعالج جميع حالات العيون بدءاً من الالتهابات البسيطة؛ النظارات؛ جراحات الشبكية وتصحيح النظر وإزالة المياه الزرقاء والبيضاء منذ يوم الولادة



Ophthalmology Clinics

Treating cases starting from simple infections, describing eyeglasses, correcting Laser and Lasik, glaucoma and all other surgical interventions starting from newborn age.



الجراحة العامة

وجود أمهر الجراحين في شتى التخصصات من الجراحة العامة وجراحة المناظير؛ جراحة الجهاز الهضمي؛ جراحات الاورام باستخدام التقنيات الحديثة بما ذلك استخدام الروبوت لتكون اول مستشفى في القطاع الخاص تعتمد



Surgery Clinics

Fakeeh serves all specialty from simple surgeries to bariatric, plastic, vascular and oncology by laparoscopic and even robotic surgery as first private hospital



قسم الانف والأذن والحنجرة:

يعنى قسم الانف والاذن لدينا بكل الحالات بدءاً من الامراض الوراثية وعلاجها؛ زراعة القوقعة؛ جراحات الاورام؛ جراحات تعديل الحاجز الانفي وكوي القرنيات وجراحات تجميل الانف والأذن



Ear, Nose and Throat (ENT):

Providing all the services starting from congenital diseases and syndromes treatment to cochlear implant, medical treatment , surgical interventions and even cosmetic surgeries



قسم الاورام وامراض الدم:

يخدم القسم مرضى الاورام ويقدم لهم خيارات العلاج الكيماوي والاشعاعي وحتى التلطيفي لجميع انواع الاورام وامراض الدم



Hematology and Oncology

Providing chemotherapy as well as radiotherapy and even palliative care for cancer patients and hematology disorders



قسم جراحة العظام والعمود الفقري

بكل فخر، نعالج جميع حالات العظام والكسور وتشوهات العمود الفقري ومشاكل الاربطة والمفاصل وجراحات اليد والقدم السكري واورام العظام



Orthopedic and Spine

Proudly, we serve all fractures, congenital and scoliosis with the latest and best technique as well as hand, shoulder and diabetic foot and tumor cases



قسم الصدرية والحساسية واضطرابات النوم

يعتني الاطباء بصحتك التنفسية ويعالجون مشاكل الرئتين الحساسية المزمنة واضطرابات النوم



Respiratory and Desensitization

Serve cases of hypersensitivity, chest diseases and sleep disorders



قسم الاعصاب و الصحة النفسية

يعالج اطبائنا وجراحنا المميزون حالات المخ والاعصاب بدءا من عمر الولادة وحتى الشيخوخة ويهتمون بصحتك النفسية لتتكامل صحتك البدنية والنفسية



Neuroscience and psychiatry:

Studying and treating neurological disorders medically and surgically in addition to taking care of your psychological wellness hand, shoulder and diabetic foot and tumor cases



قسم الأمراض الجلدية:

إذا كان لديك مرض جلدي أو ترغب بإضافة لمسة جمالية لنفسك، نحن هنا لإرضاء طموحاتك إذا كان لديك مرض جلدي أو ترغب بإضافة لمسة جمالية لنفسك، نحن هنا لإرضاء طموحاتك



Dermatology :

Either you are suffering dermatological disease or you are looking for some cosmetics, we are here to satisfy your expectations.



قسم الاسنان:

علاج جميع مشاكل الأسنان منذ الطفولة وحتى المراهقة ، الخلع البسيط والجراحي وحتى زراعة الأسنان والقشور التجميلية وتقويم الأسنان



Dental:

Treating all dental problems since childhood to the adolescence (RCT, Extraction simple and surgical and even dental implant), veneer, esthetic's and orthodontics

